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AZ ELŐTERJESZTÉS SORSZÁMA: 3.  

MELLÉKLET: 2 db 

 
 

TÁRGY: Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2023. 

december 14. napi ülésére érkezett interpellációra adott válaszról, valamint javaslat 
szükség szerinti döntések meghozatalára 

 

E L Ő T E R J E S Z T É S 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

SORON KÖVETKEZŐ ÜLÉSÉRE 

 
 
 

ELŐTERJESZTŐ: Bomba Gábor GVB elnök  

  

  

AZ ELŐTERJESZTÉST KÉSZÍTETTE:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

  

  

ELŐADÓ: Bomba Gábor GVB elnök 

  

KEZELÉSI MEGJEGYZÉS: - 

  

VÉLEMÉNYEZÉSRE MEGKAPTA: - 

  

EGYÉB SZERVEZET: - 

  

MEGTÁRGYALTA: 
 

HATÁROZAT SZÁMA: 

  

TÖRVÉNYESSÉGI VÉLEMÉNYEZÉSRE BEMUTATVA:    dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 
 
 
Terjedelem: 1 + 1 oldal 
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Egyszerű többség 

Tisztelt Közgyűlés! 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének (a továbbiakban: Közgyűlés) 
2023. december 14. napi ülésére Zaják Rita képviselő asszony interpellációt intézett felém. (Az 

interpelláció jelen előterjesztés 1. számú mellékletét képezi.) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendeletének 42. §-a az interpelláció 

vonatkozásában az alábbi rendelkezéseket tartalmazza: 
 

„42. § (1) Interpellációnak minősül az olyan kérdés vagy véleménynyilvánítás, amelyet a 
Közgyűlés tagjai a polgármesterhez, az alpolgármesterhez, a bizottsági elnökökhöz és a 
jegyzőhöz (továbbiakban: interpelláltak) intéznek önkormányzati feladatkörükhöz tartozó 
bármely ügyben. Az interpellációt írásban az ülést megelőzően legkésőbb az ülés időpontját 
megelőző 24 órával kell benyújtani a polgármesterhez. Az interpellációt soron kívül továbbítja 
a polgármester az érintettnek. Az interpelláció az ülésen szóban legfeljebb 2 percben 
kiegészíthető. 
(2) Az interpellált a Közgyűlés ülésén szóban, vagy 15 napon belül írásban köteles választ adni.  
(3) Az interpellációra adott írásbeli választ a Közgyűlés következő ülésén napirendre kell tűzni.” 

(4) A válasz után - az írásban adott válasz esetén is - az interpelláló képviselőnek legfeljebb 3 
perces viszontválaszra van joga, majd nyilatkozik a válasz elfogadásáról. Amennyiben a 
képviselő a választ nem fogadja el, a válasz elfogadásáról a Közgyűlés vita nélkül egyszerű 
szótöbbséggel dönt. 
(5) Ha a Közgyűlés a választ nem fogadja el, akkor az interpellációt az illetékes bizottságnak 
vagy a jegyzőnek adja kivizsgálásra.” 

 

Az interpellációra adott írásbeli válaszom a képviselők részére emailben -a törvényes 
határidőn belül- kiküldésre került. 
 

Fentiekre tekintettel tisztelettel kérem Zaják Rita képviselő asszonyt az interpellációra adott 

válasz elfogadásával kapcsolatos nyilatkozattételre. Amennyiben a válasz nem kerül 
elfogadásra, tisztelettel kérem a Közgyűlés tagjait a válasz elfogadásával kapcsolatos 
döntéshozatalra. 
 

Szekszárd, 2024. január 4. 

 

 

          Bomba Gábor  

             GVB elnök  

           



Tisztelt Aljegyző Úr! 

 

 

A 2023. december 14-i közgyűlésen az alábbi kérdéseket teszem fel: 

 

 

• Bomba Gábor és Máté Péter, bizottsági elnökökhöz: kifejtenék, legyenek szívesek, hogy mit 
takar a pirossal bekarikázott szám?  
 

• Önök, a város vezetői, bizottsági elnökök, frakcióvezetők, tudják-e, hogy kikkel áll 
szerződésben az Alisca Terra Kft., 2023. július 1. óta? (Gyűjtés-szállítás, átrakó, 
hulladékudvarok, komposztáló.) Egy-egy szerződés nagyságrendileg mekkora összeget jelent 
éves szinten? (BG, MP) 
 

• Miért előnyös az önkormányzati Társaságnak, hogy ügyvezető igazgatója a konkurens – 

részben magántulajdonban lévő – cég vezérigazgatója? (BG, MP) 
 

 

• Gyurkovics János, alpolgármester: Többször esett szó arról, hogy a Gyakorló Általános Iskolába 
és Óvodába járó szekszárdi gyermekek csaknem dupla annyit fizetnek az étkezésért, mint a 
többi általános és középiskolába járó tanuló.  

Utóbbiak, függetlenül attól, hogy szekszárdiak, vagy sem, részesülnek a kedvezményben.  
Ön hónapokkal ezelőtt ígéretet tett, hogy tárgyalni fog a Pécsi Tudományegyetemmel. Hol 

tartanak az egyeztetések? Sikerült-e eredményt elérni, mikortól fognak ők is kedvezőbb áron 
étkezni?  
 

• Interpelláció: SZMJV Gazdasági Bizottságának elnökeként, egyetért-e azzal, hogy egy cég, 
alvállalkozóként kevesebb bevételre tesz szert, mint akkor, ha ugyanazt a tevékenységet 
fővállalkozóként végzi? (Bomba Gábor) 

 

 

 

 

                                                       Üdvözlettel: 

 

                                                                                                                  Zaják Rita 

                                                                                                                   képviselő 



 

 

 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T! KÖZGYŰLÉSÉNEK 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága Elnöke 

 

 

Tárgy: Válasz interpellációra 

 

 

Tisztelt Zaják Rita képviselő asszony, 

 

Az általam vezetett Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság az Ön kérdésében szereplő tevékenységekről, a 

pontos szerződéses feltétek ismeretében tud döntést hozni. Általánosságban tájékoztatom, hogy egy 

gazdasági esemény előnyösségét kizárólag egyetlen paraméter ismeretében megítélni felelőtlenség; 
Tájékoztatom, hogy jelenleg Szekszárdon is elérhetők kezdő szintű vállalkozói ismeretekről szóló képzések 
könyvek; 

 

Szekszárd, 2024; január; 03. 

 

 

         Bomba Gábor elnök sk 

        Gazdasági és Városfeljesztési Bizottság 


